
2015D12840 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de Minister van Defensie over de brief van 17 maart 2015, houdende 
behoeftestelling informatiegestuurd optreden bij de Koninklijke 
Marechaussee (Kamerstuk 33 763, nr. 70). 

De voorzitter van de commissie,
Ten Broeke 

De griffier van de commissie,
Van Leiden 
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Nr. Vraag 
1 Heeft de inzet van de Koninklijke Marechaussee (KMar) voor 

beveiligingstaken gevolgen voor de capaciteit van de KMar? Zo ja, 
welke (op jaarbasis in vte’s)? 

2 Blijft het beleid rondom arbeidsvoorwaarden de verantwoordelijk-
heid van de leiding van de brigades? Zo nee, waar komt de 
verantwoordelijkheid voor de toepassing van de arbeidsvoorwaar-
den dan te liggen? 

3 Hoe verloopt de informatievoorziening aan de betrokken 
medewerkers? 

4 Hoe worden medewerkers, vanuit hun vakmanschap en voor het 
creëren van draagvlak, bij het hele project betrokken? 

5 Worden de operationele gegevens standaard uitgewisseld met de 
Nationale Politie? Zo nee, waarom niet? Zo ja, in welke frequentie? 

6 Wordt bij de ontwikkeling van de smart devices aangesloten bij de 
stappen en ontwikkeling die de Nationale Politie doormaakt. Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 

7 Welke Informatietechnologische (IT)-deeloplossingen zijn in gebruik 
bij de KMar? 

8 Wanneer is de integratie van de IT-deeloplossingen voltooid? 
9 Welke besparingen worden gerealiseerd met het afstoten van de 

gebouwen in Nieuw-Millingen, Baarn en Fort De Bilt? Zijn er al 
plannen omtrent de nadere invulling van de overcapaciteit in het 
gebouw van de Koningin Maximakazerne? 

10 Kunt u meer inzicht geven in het tijdpad waarbinnen de realisatie 
van IT-faciliteiten en infrastructuur zal plaatshebben? 

11 Is de Informatie- en Communicatie Technologie (ICT)-behoefte voor 
het informatiegestuurd optreden (IGO) van de KMar opgenomen in 
de financiële onderbouwing van de Nota In het belang van 
Nederland? Zo nee, waarom niet? Zo ja, voor welke bedrag? 

12 Waar zal de coördinatie van de verschillende IT- en Infrastructuur-
projecten plaatsvinden? Wie is eindverantwoordelijk voor deze 
coördinatie? 

13 Zijn de benodigde infrastructurele wijzigingen opgenomen in het 
Herbeleggingsplan Vastgoed Defensie (HVD)? 

14 Welke kosten (en eventuele baten) zijn met de infrastructurele 
wijzigingen gemoeid en op welke termijn? Zijn deze opgenomen in 
het HVD? 

15 Maken de genoemde 120 vte’s deel uit van de eerder genoemde 
140 vte’s die zullen verdwijnen? Zo nee, wat is het totaal aan vte’s 
dat is gemoeid met de verandering van regio-gebonden naar 
informatiegestuurd optreden? 

16 Maken deze vte’s deel uit van het totaal aan personeelsreducties, 
zoals opgenomen in de Nota toekomst van de Krijgsmacht en de 
begroting? 

17 Kunt u toelichten waarom u achtereenvolgens spreekt van 140 vte’s 
en 120 vte’s? 

18 In welke verhouding staat de reductie van 120 vte’s tot de huidige 
werkdruk bij de KMar? 

19 Welke vier brigadelocaties zullen verdwijnen en welke criteria 
gelden bij de opheffing? 

20 Welke gevolgen heeft de verhuizing naar een andere kazerne voor 
het woon/werk verkeer van de KMar-medewerkers? 

21 Wat zijn de grootste (financiële en operationele) risico’s voor het 
ICT-onderdeel van dit project? 

22 In hoeverre wordt met de vakbonden overlegd over de mogelijke 
veranderende werkzaamheden voor medewerkers? 

23 Welke brigades worden concreet bij het Landelijk Tactisch 
Commando (LTC) gehuisvest? 

24 Aan welke functieduur wordt gedacht na invoering van de 
IGO-werkwijze? 
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Nr. Vraag 
25 Welke pilots worden opgezet om de best practices van IGO te 

verkennen? Wanneer worden deze pilots gerealiseerd? Wat is het 
tijdpad van realisatie? Kunnen leden van de Kamer deelnemen aan 
een dergelijke IGO-sessie op de IGO-academie? 

26 Betekent een langere functieduur door de IGO-werkwijze niet juist 
een verminderde flexibiliteit bij de inzet van de KMar? 

27 Welke deeloplossingen kunnen van de plank worden aangekocht? 
Welke modaliteiten heeft u al voorhanden? 

28 Wat is de invloed van de invoering van het IGO en de bijbehorende 
personeelsbeleid zich met de numerus fixus? 

29 Op welke wijze is de invoering van de IGO academie verwerkt in de 
Nota toekomst van de Krijgsmacht en/of de Defensiebegroting over 
2015? 

30 Op welke termijn zullen de legacy systemen uitgezet worden? Is er 
overlapping tussen de periode van invoering (en effectuering) van 
de IGO? Zo ja, over welke termijn? Welke daling van de kosten 
verwacht u met het uitzetten van de legacy-systemen en op welke 
termijn? 

31 Zijn de kostenbesparingen op vastgoed meegenomen in het HVD? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe? 

32 Welke specifieke besparingen in de vastgoed exploitatie zullen 
worden behaald en waar zullen deze worden behaald? 

33 Verwijst u hier naar de verkoop van specifieke vastgoedlocaties? Zo 
ja, welke? Zijn deze verwerkt in het HVD? Zo nee, waarom niet? 

34 Welke garantie kan gegeven worden met betrekking tot de 
besparing van 5,7 miljoen euro? 

35 Vanaf welk jaar wordt de besparing van 5,7 miljoen euro gehaald? 
36 Wordt in het kader van de huisvesting van de brigades bij het LTC 

uitbesteding van ontwerp en bouw overwogen? 
37 Wat zijn de in uw brief genoemde «bouwstenen» en waar bestaan 

deze uit? 
38 Voor de huisvesting van welke vier brigades is uitbesteding van 

bouw en ontwerp wel mogelijk? Is dit meegenomen in het HVD? Zo 
nee, waarom niet? 

39 Krijgt dit gehele project een afzonderlijk begrotingsartikel of gaat 
dit integraal verwerkt worden in de Defensiebegroting en het 
jaarverslag? 

40 Op welke termijn wordt de Kamer nader geïnformeerd over de 
relatie met andere IT-infrastructuur? 

41 Kan het aanbieden van diverse deeloplossingen in één kavel 
wellicht financieel voordeel opleveren, of worden de afzonderlijke 
trajecten per definitie afzonderlijk van de plank gekocht?
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